

General Power of Attorney

I, the undersigned ,KARL SEBASTIAN GREENWOOD , SWEDEN National, passport holder no.91966430 in my personal capacity and in whatsoever capacity do hereby appoint and authorize MRAHMED ABDO HAJJ MOHAMMED ALDUBAILI- Emirates National, PASSPORT HOLDER NO. G25Y36284 to solely and jointly represent me before all courts inside and outside the UAE whatsoever and whatever they may be including Courts of First Instance, Courts of Appeal and courts of Cassation, Notary Public, Police Departments, Public Prosecution, all Government Authorities, Municipalities, economic department Establishments, companies, legal or quasi legal bodies and the like in order to file law-suits on my/our behalf, to represent and defense me/us in suits filed against me/us apply for intervention and intermission and open criminal complaints including insult and defamation complaints, to serve notices, summons and receive the same, to submit documents, statements and withdraw the same to withdraw judgments, apply for all preventive and executive procedures and challenge judgments and decisions by any means including appeal, cassation and file review petitions against judgments before the federal high courts. My/our said Attorney is authorized to pursue suit(s) and undertake all acts, procedures and requests required therefore, to make admissions, reconciliation's, discharges denials relinquishments, clearances, assignments, seizure, arbitrations, act, receive and deposit cheques, And in managing all bank accounts belonging to me and to companies or institutions owned by Noor Bank, Mashreq



توكيل عام

أنا الموقع أدناه/ كارل سيباستيان جرينوود، سويدي الجنسية، حامل جواز سفر رقم 91966430، بصفتي الشخصية وبأبي صفة كانت قد وكلت السيد/ احمد عبده الحاج الديبلي- اماراتي الجنسية- حامل جواز سفر رقم G25Y36284 لتمثلي أمام جميع المحاكم بدولة الإمارات العربية المتحدة وخارجها بمختلف درجاتها وأنواعها بداية واستئنافاً وتميزاً ودوائر الكتاب العدل والشرطة والنيابة وجميع الدوائر الحكومية والبلديات، والدوائر الاقتصادية، والمؤسسات والشركات والدوائر القانونية وشبه القانونية وأية جهات مماثلة لإقامة الدعاوى إنابة عني وتمثلي والدفاع عني في الدعاوى التي تقام ضدي وطلب التدخل والإدخال وتوجيه الإخطارات والتبليغ والتبلغ وكذلك فتح البلاغات بما فيها على سبيل المثال لا الحصر بلاغات السب والقذف وتقديم المساعدات والبيانات والمذكرات وسحبها وسحب الأحكام وطلب اتخاذ كافة الإجراءات الاحتياطية والتفدينية والطعن على الأحكام والقرارات بكافة طرق الطعن من استئناف ونقض وتميز والنماس إعادة النظر بالأحكام أمام المحكمة الاتحادية العليا وقد فوضت وكيلي المذكور في متابعة الدعوى/ الدعاوى والقيام بكافة ما تقتضيه من أعمال وإجراءات ومطالبات والتصرف في الإقرار والصلح والإبراء والإنكار والإسقاط وإجراء المقاصة والتنازل والتصرف وفي القبض واستلام وصرف الشيكات، وفي إدارة كافة الحسابات البنكية العائدة لي وللشركات أو المؤسسات



Bank and Emirates NBD, and in managing all of my bank accounts inside and outside the United Arab Emirates, including, withdrawing, depositing, closing, issuing, depositing, disbursing And collect cheques, appoint arbitrators and object against them or request their discharge, to attend arbitration sessions, to subtract all statements, documents and memos and ratify arbitrators awards and request execution of the same, request delegation and nomination of experts, and object to the same or request their discharge to, attend expertise sessions to submit statements, documents to experts ratify or contest experts, to file challenge of authenticity, to take and reject oath, to refer to official department establishments, authorities and municipalities and Trademarks registration, the firms registration, And disposing of all real estate owned by me inside and outside the United Arab Emirates, for example, by selling, mortgaging, or leasing, and sign before the specific authorities in respect of all matters pertaining hereto. The said attorney shall have the right to take all actions he deems fit and in my/our favor in respect of subject hereof. he shall sub/ authorize Third Parties in some or all of the foregoing and discharge them from time to time and authorized him to pay the professional fees to the lawyers.

المملوكة لدى بنك نور وبنك المشرق وبنك الامارات دبي الوطني، وفي ادارة كافة الحسابات البنكية العائدة لي داخل دولة الامارات العربية المتحدة وخارجها إدارة كاملة بما فيها على سبيل المثال لا الحصر التشغيل والسحب والايذاع والاعلاق واصدار وايذاع وصرف وقبض الشيكات ،وفي الإحالة إلى التحكيم والموافقة على التحكيم واختيار المحكمين والاعتراض عليهم أو طلب عزلهم وحضور جلسات التحكيم والموافقة على التحكيم وتقديم كافة البيانات والمستندات والمذكرات والمصادقة على قراراتهم وطلب تنفيذها وطلب نذب الخبراء وتسميتهم والاعتراض عليهم أو طلب عزلهم وحضور جلساتهم وتقديم البيانات والمستندات إليهم والمصادقة أو الاعتراض على تقاريرهم وفي الطعن بالتزوير وفي توجيه اليمين وردها وفي مراجعة الدوائر والمؤسسات والهيئات الرسمية والبلدية وتسجيل العلامات التجارية، وتسجيل الشركات، والتصرف في جميع العقارات المملوكة لي داخل دولة الامارات العربية المتحدة وخارجها على سبيل المثال لا الحصر بالتصرف بالبيع أو الرهن أو التاجير، والتوقيع أمام الجهات المختصة بهذا الشأن، وكافة الأمور التي تتعلق بموضوع هذه الوكالة وله حق اتخاذ كافة ما يراه لصالحه/ لصالحنا بشأن موضوع هذه الوكالة ولهم حق توكيل الغير في بعض أو جميع ما ذكر أعلاه وعزله المرة ثلث المرة كما أفوضه بسداد الأتعاب.







In brief, he is solely authorized in all matters he deems fit in my favor in respect hereof. From now, I ratify all deeds, acts, and procedures taken by him or by his representatives in this regard.

باختصار فقد وكلته في كافة ما يراه مناسباً لصالحى بشأن هذه الوكالة مصدقاً من الآن على كافة ما يتخذه أو من ينوب عنه في هذا الخصوص.

PRINCIPAL

الموكل



بتاريخ ٢٠٢١-٠٣-١٤ وباستخدام تقنيات التعاملات الرقمية تم التصديق على توقيع السيد / كارل سيباستيان جرينوود وبعد التعرف عليه وقع على المستند حسب الأصول.

رقم الإيصال ١٢٤٥٥٥ / ٢٠٢١ / ١٨ وقيمته (٢٣٥)

رقم المحرر ٢٠٢١/١/٥٦٤١٧

البرشاء - ١٦٧٧٩

إبراهيم سالم الكعبي

الكاتب العدل

يمكن التحقق من سيرات المحرر من الموقع

www.dc.gov.ae